

Siemens China Standard company boiler plate
(Updated: December 20th, 2011)

中文版

关于西门子在中国：

西门子是全球电子电气工程领域的领先企业，主要业务集中在工业、能源、医疗、基础设施与城市四大业务领域。140 年来，西门子以其创新的技术、卓越的解决方案与产品坚持不懈地与中国拓展合作，并以卓越的技术成就、不懈的创新追求、出众的品质和令人信赖的可靠性独树一帜。在 2011 财年（2010 年 10 月 1 日—2011 年 9 月 30 日），西门子在中国的总营收达到 63.9 亿欧元（不包括欧司朗和西门子 IT 解决方案和服务集团）。今天，西门子在中国拥有 29,000 余名员工，建立了 16 个研发中心、65 家运营企业和 65 个地区办事处*，已经发展成为中国经济不可分割的一部分，并竭诚与中国携手合作，共同致力于实现可持续发展。

*上述数据系指西门子在中国合并财务报表的公司。

English Version

About Siemens in China:

Siemens is a global leader in electronics and electrical engineering, operating four business areas: industry, energy, healthcare, infrastructure and cities. For 140 years, Siemens has pioneered the cooperation with China with its solutions, technologies and products, and has stood for technological excellence, innovation, quality and reliability. In Fiscal Year 2011 (October 1, 2010 – September 30, 2011), revenue for Siemens in China (excluding Osram and Siemens IT Solutions and Services) totaled €6.39 billion. With more than 29,000 staff, 16 R&D centers, 65 operating companies and 65 regional offices across China*, Siemens has become an integral part of the Chinese economy and is partnering with the country to address her pursuit of sustainable development.

* Figures are based on Siemens consolidated companies in China.